
Debatéri si zapli mikrofóny 

Našim debatérom sa ústa len tak nezavrú. Kvintáni sa minulý týždeň zúčastnili celoslovenského 

začiatočníckeho turnaja v debate, Hodžovo fórum, ktorý každoročne organizuje Debatný klub 

Sučany. Tento rok sa, samozrejme, kvôli pandémii konal prostredníctvom obrazoviek 

počítačov.  

Debatný klub v našej škole pokračuje v svojej činnosti online formou najmä zásluhou 

oktavánky Anety Migátovej, ktorá žiakov v klube trénuje. Trojčlenné družstvo v zložení: 

Bianca E. Štrbáková, Dorota Lučanová a Petra Magnerová, ktoré navštevujú kvintu B, sa na 

poslednú chvíľu rozhodli zapojiť do súťaže a prostredníctvom platformy Discord reprezentovali 

našu školu. Stredoškolský debatný formát si tento rok vyskúšali po prvýkrát a aj napriek 

pandémii si dokázali celkovými tromi výhrami vybojovať spomedzi 16 družstiev z celého 

Slovenska krásne štvrté miesto.  

Veríme, že čoskoro si debatu vyskúšajú aj v prezenčnej forme a budeme sa môcť pochváliť ešte 

mnohými úspechmi našich skvelých debatérov. 

 

 
 

 

     


